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Sammanträdesdatum 2020-02-24 

 

Sammanträdestid Kl. 13.00-15:30 

 

Sammanträdesplats Sollefteåsalen, kommunhuset, Sollefteå 

 

Beslutande Enligt närvaro-/tjänstgöringslista 

 

Övriga deltagande Anna-Sofia Kulluvaara kommunchef, §§ 1-23 

 Anna Forsberg, Sekreterare §§ 1-23 

 Bertil Falkerby, revisionens ordförande, § 1 

 Jörgen Åslund, kulturberedningen § 1 

  

 

Plats och tid för 

justering Kommunstyrelseförvaltningen   

 

 

Underskrifter Sekreterare .....................................................................   

  Anna Forsberg §§ 1-23 

  

 Ordförande …………………………………………… 

  Ingemar Jonsson (C) §§ 1-23 

   

 Justerare ....................................................................  

  Lars Sahlén (V) §§ 1-23 

 

 Justerare ....................................................................  

  Åsa Sjödén (S) §§ 1-23  

 

 

BEVIS OM JUSTERING 

Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens digitala anslagstavla, www.solleftea.se  

Myndighet Kommunfullmäktige  

Sammanträdesdatum 2020-02-24 

Datum när anslaget  sätts upp 2020-03- tas ner 2020-03- 

 Förvaringsplats för 
protokollet Kommunstyrelseförvaltningen, kommunhuset, Sollefteå 
 
Underskrift .................................................................... 
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Förteckning över närvaro, tjänstgöring, reservationer m.m. 

PARTI Nä

r 

Tjg

. 

  Jäv  § Reservation § ANTECKNING 

Namn var

o 

ers. Justerare 

             Tjänstgör  

CENTERPARTIET 

Andersson Johan, led X             

Wennberg Maria, led X  
           

Höglund Paul, led -  
           

Ölund Joel, led X  
           

Ångman Anton, led X  
           

Jonsson Andreas, led X  
           

Jonsson Ingemar, led X  
          Ordförande 

Höglund Daniel, led -  
           

Tirri Monica, led X  
           

Eriksson Kristina, ers -  
           

Vestin Mats Ola, ers -  
           

Norlén Maggie, ers X X 
           

Adam Bozan, ers -  
           

Hugo S Wennberg, ers X X 
           

VÄSTRAINITIATIVET 

Åslund Jörgen, led X             

Fluur Gunilla, led 
-             

Häggkvist Birgitta, led 
X             

Ahlenhed Mattias, led 
X             

Bergman Ulrika, led X             

Källgren Linus, led 
X             

Carlbom Duvemo 

Matz, led X             

Johansson Roger, led 
X             

Sjöström Elisabeth, 

led 
X             

Eriksson Maria, ers X X            

Häggkvist Amanda, 

ers 
X             

Anders Bergman, ers 
-             

Annica Engström, ers 
X             

Peter Grundström. ers -             
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PARTI Nä

r- 

Tjg

. 

Jäv § Reservation § ANTECKNING 

Namn Va

ro 

ers. Justerare 

             Tjänstgör 

VÄNSTERPARTIET 
Breitholtz Ulf, led X             

Collén Carin, led 
X             

Sjöström Kjell-Åke, 

led X             

Hansson Marie, led 
X             

Sahlén Lars, led 
X            Justerare  

Spjut Markus, led 
X             

Segerström Ylva, ers X             

Inger Fängström, ers 
X             

Jörgen Andersson, ers 
X             

SOCIALDEMOKRATERNA                  

Sjödén Åsa, led X            Justerare 

Åberg John, led X             

Edholm Lillemor, led X             

Sjölund Mikael, led X             

Nilsson Åsa, led -             

Lidén Gunder, led X             

Lindahl Susanne, led X             

Noppa Curt, led X             

Elisabet Lassen, led -             

Eriksson Nils 

Michael, led X             

Molin Nils Gunnar, 

led X             

Nordin Morgan, led X             

Fors Eva, led X             

Johansson Sven-

Göran, led X             

Holmberg Stina, led -             

Svensson Tommy,led X             

Forsberg Birgitta, ers X X            

Önblad Lennart, ers -             

Andersson Ingeli, ers X X            

Ragnarsson Peder, ers -             

Näslund Stina, ers 

 -             
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PARTI Nä

r- 

Tjg

. 

Jäv § Reservation § ANTECKNING 

Namn Va

ro 

ers. Justerare 

             Tjänstgör 

SOCIALDEMOKRATERNA   
forts.             

 
 

Persson Torbjörn, ers X X            

Larsson My, ers -             

Kenneth Modén, ers 

 X             

SVERIGEDEMOKRATERNA  

Månsson Zarah, led 
-             

Raymond Clancy, ers 
X X            

Nilsson Tommy, ers 
X             

MODERATA SAMLINGSPARTIET 

Asplund Lena, led 
X             

Franzén Kerstin, led 
-             

Gradin Sven Olov, 

ers 
-             

Fäldt Daniel, ers 
X X            

PARTILÖSA 

Ragnarsson Sven 

Erik, led 

X             

Westerlund Roger, 

led 

X             

 

 

Val av justerare 

Lars Sahlén (V) och Åsa Sjödén (S) väljs till justerare.  
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Ärendelista   

 

Paragraf   sida 

§ 1 Dnr KS 10/2020 ...................................................................................................................... 7 
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Motion – Kostnadsfria dobbar till kommuninnevånare över 65 + ................................................. 10 
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Bytesavtal Sollefteå By 1:32 (kommunägda skogen) .................................................................... 11 
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Svar på återremiss - Reglemente för Näringslivsrådet i Sollefteå kommun .................................. 22 
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Uppdaterad taxa för livsmedel ....................................................................................................... 25 
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Avtal om samverkan i gemensam nämnd för måltidsverksamhet, Kostnämnden 2020. ............... 26 
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Svar medborgarförslag - Sollefteå bör stärka sitt engagemang i klimatomställningen .................. 31 
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Svar på motion – Körlektioner på gymnasiet ................................................................................. 34 
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Höjning av maxtaket avseende ersättning för förlorad arbetsinkomst för förtroendevald ............. 35 
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Redovisning av motioner och medborgarförslag som inte slutligt avgjorts i kommunfullmäktige.
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§ 14 Dnr KS 56/2020 ................................................................................................................ 40 

Interpellation till kommunalrådet Johan Andersson (C) rörande Sollefteå kommun som god 
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§ 1 Dnr KS 10/2020 

 

Informationer 
 

Ordföranden tackar för informationerna. 

 

Ärendebeskrivning 

Följande informationer delges kommunfullmäktige. 

Kulturberedningen, Jörgen Åslund (VI) 

Informerar om det uppdrag som Kulturberedningen fått samt de frågor som man jobbat 

med utöver detta. Med utgångspunkt i föreningsregistret fann man ca 30 föreningar till 

vilka man ställt frågor. Svar inkom från ungefär hälften.  

Redovisar de svar som inkommit och hänvisar till den rapport från beredningen som 

delgivits Kommunfullmäktige vid dagens möte. 

Johan Andersson (C), Kommunstyrelsens ordförande 

Informerar om; 

Kommunalrådet har haft möjligheten att få träffa civilminister Lena Micko vid två 

tillfällen sedan senaste Kommunfullmäktige dels i frågan gällande socialdumpning och i 

frågan om kommunernas situation och ekonomiska läge. 

Diskussion om den beslutade kostnadsutjämningen och vad den ger samt vad som kan 

komma att behövas framöver. 

 

Sollefteå kommun har deltagit på ett möte med försvarsutskottet för att diskutera en 

eventuell försvaretablering. Arbetet fortgår tills efter sommaren då försvarsbeslutet 

kommer att läggas. 

 

Statliga jobb på riksarkivet i Ramsele hotas – diskuterades med civilministern. 

Företrädare för riksarkivet har bjudits in och kommer att besöka kommunen. 

 

Budgetarbetet för 2021-2023 har startats upp. 

 

Anna-Sofia Kulluvaara Kommunchef 

Informerar om;  

#Drivkraft Sollefteå 2020 Turné runt om i länet sker för tillfället och landar i Junsele 25 

februari. Den 17 september 2020 kommer ett nytt större evenemang att ske.  

 

Landsbygdsfrågor – Kerstin Brandelius kommer att arbeta med landsbygdsfrågor på 

halvtid fram till årsskiftet. Ersätter föräldraledig handläggare. 

 

Stjärnkväll – anmälan ska ske senast den 6 mars och kvällen arrangeras tillsammans med 

företagarföreningarna. 
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Arena Höga kusten inland – projektledare på plats. Styrgruppen hade sitt första möte 13 

feb 2020. Inom kort sker dialoger med medfinansiärer och övriga intresserade. 

Projektledare jobbar med att sätta sig in i projekten och formera en strategi för arbetet 

framöver. 

 

Civilt försvar i samverkan – En grupp tjänstepersonal och politiker har deltagit i övning 

inom uppdraget. Syfte att utveckla totalförsvaret. 

 

Bertil Falkerby, revisionens ordförande 

Informerar om att revisionen har lämnat över tre revisionsrapporter till Kommunstyrelsen 

- Fastighetsförvaltning, Uppföljning av tidigare granskningar samt IT-säkerhet. 

 

Presenterar de rekommendationer som tagits fram vad gäller fastighetsförvaltningen. 

 

De tidigare granskningar som kontrollerats är; 

Lönerutiner – åtgärder vidtagna enligt de svar som KS lämnat på rapporten  

Lokalt miljöarbetet – arbetet pågår i linje med lämnade rekommendationer samt 

Barnkonventionen – arbetet har startats. 

 

Revisionsplan för 2020 kommer att presenteras för kommunfullmäktige i maj. 
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§ 2  Dnr KS 59/2020 

 

Motion – Håll rent kampanj i Sollefteå Kommun 
Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 
att lämna motionen till Kommunstyrelsen för beredning.  

 

Ärendebeskrivning  

Kerstin Franzén (M) har lämnat in en motion gällande ” Håll rent kampanj i Sollefteå 

Kommun”  

 

”Förslag är 

• att Sollefteå Kommun lanserar kampanjen ”Sollefteå, Sveriges renaste kommun”, 

alternativt ”Håll rent i Sollefteå Kommun!” så snart som det administrativt är 

möjligt.  

• att återkommande kampanjmaterial, såsom utskick till hushållen, affischer, både 

digitala och fysiska, annonser etc utarbetas.  

• att Sollefteå Kommun ansluter sig till organisationen "Håll Sverige rent". 

Kommunfullmäktige har att besluta om motionen ska lämnas till 

kommunstyrelsen för beredning. ” 

 
Beslutsunderlag  

Motion, Kerstin Franzén (M), KS 59/2020-1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Förvaltningen 

Motionären 
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§ 3  Dnr KS 69/2020 

 

Motion – Kostnadsfria dobbar till kommuninnevånare över 65 + 
Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 
att lämna motionen till Kommunstyrelsen för beredning.  

 

Ärendebeskrivning  

John Åberg (S) har lämnat in en motion gällande ” Kostnadsfria dobbar till 

kommuninnevånare över 65 +”  

 

”föreslår att: 

Kommunen Inför nästa Vinter avsätter 200 tkr för att erbjuda kostnadsfria broddar till 

invånare äldre än 65 år.” 

 
Beslutsunderlag  

Motion, John Åberg (S), KS 69/2020-1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Förvaltningen 

Motionären 
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§ 4 Dnr KS 46/2020 

 

Bytesavtal Sollefteå By 1:32 (kommunägda skogen) 
Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att 

 

1. förvärva del av fastigheten Sollefteå Forse 1:137 från bolaget Vara Skog AB, enligt 

föreslagen bytesaffär. 

 

2. avyttra fastigheten Sollefteå By 1:32 tillhörande kommunägda skogen till bolaget Vara 

Skog AB, enligt föreslagen bytesaffär. 

 

3. uppdra åt förvaltningen att ansöka om och utföra nödvändiga åtgärder för 

genomförandet av fastighetsbildningen. 

 

4. de kostnader som uppstår med anledning av genomförandet skall belasta den 

kommunägda skogen. 

 

5. den mellanlikvid som Vara Skog AB erlägger till kommunen (1 017 000 kr) öronmärks 

för att användas i strukturförbättrande åtgärder i den kommunägda skogen. 

 

 

Ärendebeskrivning 

Sollefteå Golfklubb, nedan benämnd Golfklubben, arrenderar mark för en 18-håls 

golfbana inom fastigheten Forse 1:137 i Sollefteå kommun av nuvarande 

fastighetsägaren, Vara Skog AB. Området har en areal på cirka 57 ha och benämns nedan 

för Arrendeområdet, se avgränsning bilaga 1. Golfbanan och samtliga byggnader och 

övriga anläggningar inom Arrendeområdet har anlagts av Golfklubben. Kanslibyggnad 

och klubbhus med restaurang m.m. ligger inom Forse 1:213 som ägs av Golfklubben. 

 

Gällande arrendeavtal, som tecknades 1970 med Graningeverken som markägare, har en 

löptid på 50 år och upphör att gälla den 1 maj 2020. Arrendet innefattar inget 

besittningsskydd vilket innebär att Golfklubben skulle vara tvingade att avträda  

 

Arrendeområdet den 1 maj 2020 och avveckla golfverksamheten om inte en lösning 

arbetats fram med Vara Skog AB.  

Då Sollefteå Golfklubb varken har ekonomiska förutsättningar att förvärva 

Arrendeområdet eller möjlighet till att erbjuda skogsmark i bytesvärde har man kontaktat 

Sollefteå kommunen för att försöka hitta en gemensam lösning på den uppkomna 

situationen. 
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Vara Skog AB har ställt som krav för att överlåta Arrendeområdet till Sollefteå kommun 

att det sker genom ett bytesavtal där skogsmark överlåts till Vara Skog AB motsvarande 

minst det bytesvärde som Arrendeområdet har.  

Efter ett intensivt förhandlingsarbete har berörda parter arbetat fram ett förslag som de 

medverkande skulle kunna acceptera. 

 

Samråd 

Mark- och exploateringsingenjör, Anna Törner, tekniska enheten, har handlagt ärendet för 

kommunens räkning. 

 

I förhandlingsarbetet med Sollefteå kommun och Vara Skog AB har kommunen biträtts 

med lantmätaren Lars-Erik Eriksson, Pronova Fastighetsanalys AB, Härnösand.  

 

Avtalshandlingar och affärsupplägg har utförts i samråd med adv. Gunnar Bodén, 

Advokatfirman Bodén AB, Örnsköldsvik. 

 

Förvaltningens bedömning och ekonomiska konsekvenser 

Bytesaffär 

Nedan har en modell skissats på hur Golfklubben även fortsättningsvis kan trygga sin 

golfverksamhet inom Arrendeområdet. Affären föreslås genomföras som en bytesaffär 

där Sollefteå kommun överlåter en skogsfastighet till Vara Skog AB och Vara Skog AB 

överlåter Arrendeområdet med ett antal tilläggsområden till Sollefteå kommun. 

Sollefteå kommun förvärvar av Vara Skog AB 

Sollefteå kommun förvärvar av Vara Skog AB Arrendeområdet, som idag disponeras av 

Golfklubben, samt 4 st. tilläggsområden av Forse 1:137 om ca 10,25 ha mark (nedan 

kallat Tilläggsmarken) som angränsar Golfbaneområdet, se karta bilaga 1.  

Marknadsvärdet för Arrendeområdet med Tilläggsmarken (totalt ca 67 ha) har av Anders 

Sjöberg Fastighetsanalys i Gävle värderats till mellan 4,0 – 5,0 miljoner kr. 

Vara Skog AB förvärvar av Sollefteå kommun 

Vara Skog AB förvärvar av Sollefteå kommun Sollefteå By 1:32. 

 

By 1:32 omfattar ca 163 ha produktiv skogsmark och innehåller ca 20 700 m3 sk  

(ca 126 m3 sk/ha). 

 

By 1:32 har värderats av skogsmästaren Bertil Sandegaard, Skogs- och Ekonomibyrån 

Norrland AB, i Sundsvall. Marknadsvärdet har bedömts uppgå till 6,0 miljoner kr. 

Förhandling mellan Sollefteå kommun och Vara Skog AB 

Marknadsvärdet av Arrendeområdet och Tilläggsområdet: 4,0 – 5,0 miljoner kr. 

Värde av Sollefteå By 1:32: 6,0 miljoner kr. 
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Efter förhandling mellan Sollefteå kommun och Vara Skog AB har parterna enats om att 

Vara Skog AB skall erlägga 1 017 000 kr till Sollefteå kommun i mellanlikvid. 

 

Golfbaneområdet arrenderas ut av Sollefteå kommun 

Golfklubbens nyttjande av Arrendeområdet föreslås säkras genom ett arrendeavtal mellan 

Sollefteå kommun och Sollefteå Golfklubb. Frågan om upplåtelse av arrende behandlas i 

ett separat ärende. 

Arrendeområdet upplåtes fr.o.m. Kommunens tillträde till Arrendeområdet till den  

31 december 2024.  Uppsägning av avtalet skall ske skriftligen senast 1 år före 

avtalstidens utgång annars förlängs arrendeavtalet med 5 år.  

Arrendeavgiften skall betalas senast den 15 juni för varje arrendeår. 

År 1, fr.o.m. Kommunens tillträde – 31 december 2020: 300 000 kr 

År 2, 1 januari 2021 – 31 december 2021:  250 000 kr 

År 3, 1 januari 2022 – 31 december 2022:  250 000 kr 

År 4, 1 januari 2023 - 31 december 2023:  200 000 kr  

År 5, 1 januari 2024 - 31 december 2024:  120 000 kr  

Från och med år 2025 ska avgiften indexregleras.  

 

Sammanfattande kommentarer 

Det har bedömts vara av mycket stor betydelse för Sollefteå kommun att medverka till att 

säkra en fortsatt drift och verksamhet av Golfklubbens golfbana i Långsele. 

Genom Sollefteå kommuns förvärv av Arrendeområdet blir golfbaneverksamheten 

tryggad under överskådlig tid. Genom Sollefteå kommuns förvärv av Tilläggsområdet 

skapas därutöver goda utvecklingsmöjligheter för golfbanan. 

Kostnaden för att anlägga en ny golfbana av motsvarande storlek med nya byggnader 

samt inköp av ca 60 ha mark bedöms uppgå till 30-35 miljoner kr. 

Totala investeringen för Sollefteå kommun med detta upplägg uppgår till ca 5,0 miljoner 

kr för Arrendeområdet och Tilläggsområdet. Det innebär ett pris för Arrendeområdet med 

Tilläggsmarken på ca 7,50 kr/kvm. Inom det av Sollefteå kommun förvärvade området 

finns också ca 2 800 m3 sk skog till ett värde om ca 800 000 kr. Affären genomförs 

genom ett bytesavtal där Sollefteå kommun överlåter Sollefteå By 1:32 till Vara Skog 

AB. Vara Skog AB betalar 1 017 000 kr till Sollefteå kommun i mellanlikvid. 

Tecknat arrendeavtal med Golfklubben innebär att klubben, genom arrendeavgiften, 

betalar 1,0 miljoner till Sollefteå kommun de fyra första åren. Fr.o.m. år 5 och framåt 

betalar Golfklubben 120 000 kr per år i arrendeavgift. Det innebär en avkastning för 

kommunen fr.o.m. år 5 på ca 3,0 % på resterande av kommunen investerat kapital, om ca 

4 miljoner kr. 

Sollefteå kommun äger ca 7 500 ha produktiv skogsmark. Innehavet är delvis splittrat och 

med många små mindre skiften/fastigheter. Det har konstaterats att innehavet bör 

utvecklas genom försäljningar/byten där mer rationella enheter skapas. 

Den mellanlikvid som Vara Skog AB erlägger till kommunen (1 017 000 kr) och den 

arrendeersättning som Golfklubben erlägger de 4 första åren (1,0 miljoner kr) föreslås 
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öronmärkas för att användas i strukturförbättrande åtgärder i den kommunägda skogen. 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande Anna Törner, KS 46/2020-1 

1. Värdering av fastigheten Sollefteå By 1:32, Bertil Sandegaard, Skogs- och 

Ekonomibyrån Norrland AB, i Sundsvall. 

2. Värdering av del av fastigheten Sollefteå Forse 1:137, Anders Sjöberg Fastighetsanalys 

i Gävle 

3. Årsredovisningar och verksamhetsberättelser från Sollefteå Golfklubb 2015-2018. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår Kommunstyrelsen föreslå Kommunfullmäktige besluta att: 

1. förvärva del av fastigheten Sollefteå Forse 1:137 från bolaget Vara Skog AB, enligt 

föreslagen bytesaffär. 

2. avyttra fastigheten Sollefteå By 1:32 tillhörande kommunägda skogen till bolaget Vara 

Skog AB, enligt föreslagen bytesaffär. 

3. uppdra åt förvaltningen att ansöka om och utföra nödvändiga åtgärder för 

genomförandet av fastighetsbildningen. 

4. de kostnader som uppstår med anledning av genomförandet skall belasta den 

kommunägda skogen. 

5. den mellanlikvid som Vara Skog AB erlägger till kommunen (1 017 000 kr) öronmärks 

för att användas i strukturförbättrande åtgärder i den kommunägda skogen. 

 

Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår  

Kommunfullmäktige besluta att 

1. förvärva del av fastigheten Sollefteå Forse 1:137 från bolaget Vara Skog AB, enligt 

föreslagen bytesaffär. 

2. avyttra fastigheten Sollefteå By 1:32 tillhörande kommunägda skogen till bolaget Vara 

Skog AB, enligt föreslagen bytesaffär. 

3. uppdra åt förvaltningen att ansöka om och utföra nödvändiga åtgärder för 

genomförandet av fastighetsbildningen. 

4. de kostnader som uppstår med anledning av genomförandet skall belasta den 

kommunägda skogen. 

5. den mellanlikvid som Vara Skog AB erlägger till kommunen (1 017 000 kr) öronmärks 

för att användas i strukturförbättrande åtgärder i den kommunägda skogen. 

 

Förslag till beslut på mötet 

Johan Andersson (C) med biträde av Lena Asplund (M), Jörgen Åslund (VI), Maria 

Wennberg (C), Roger Westerlund (-) och Roger Johansson (VI) föreslår bifall till 

Kommunstyrelsens förslag till beslut. 
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Ulf Breitholtz (V) och Raymond Clancy (SD) föreslår avslag på Kommunstyrelsens 

förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 

Ordförande Ingemar Jonsson (C) frågar om Kommunfullmäktige beslutar enligt 

Kommunstyrelsens förslag till beslut eller enligt Ulf Breitholtz (V) mfl. förslag om 

avslag. Finner att Kommunfullmäktige beslutar enligt Kommunstyrelsens förslag. 

 

Omröstning begärs. 

 

Ajournering begärs och genomförs 

 

Omröstning 

Ordförande meddelar att en JA röst läggs för Kommunstyrelsen förslag och en NEJ röst 

för avslag. 

Med 36 Ja-röster, 6 Nej-röster och 3 som avstår beslutar Kommunfullmäktige enligt 

Kommunstyrelsens förslag. (se omröstningsbilaga) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Skicka till 

Ansvarig handläggare, Anna Törner 

Vara Skog AB 

Ekonomi 
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Omröstningsbilaga KF § 4, 2020-02-24 
  

Ledamot Ja  Nej Avstår 

Johan Andersson J   

Maria Wennberg J   

Joel Ölund J   

Anton Ångman J   

Andreas Jonsson J   

Ingemar Jonsson J   

Monica Tirri J   

Maggie Norlén J   

Hugo S Wennberg J   

Jörgen Åslund J   

Birgitta Häggkvist J   

Mattias Ahlenhed J   

Ulrika Bergman J   

Linus Källgren J   

Matz Carlbom Duvemo J   

Roger Johansson J   

Elisabeth Sjöström J   

Maria Eriksson J   

Ulf Breitholtz  N  

Carin Collén  N  

Marie Hansson  N  

Kjell-Åke Sjöström 

 

 N  

Lars Sahlén 

 

 N  

Markus Spjuth  N  

 

 

 

   

Ledamot Ja  Nej Avstår 

Åsa Sjödén J   

John Åberg J   

Lillemor Edholm   A 

Mikael Sjölund   A 

Gunder Lidén J   

Susanne Lindahl J   

Curt Noppa J   

Nils Michael Eriksson J   

Nils-Gunnar Molin J   

Morgan Nordin J   

Eva Fors J   

Sven-Göran Johansson J   

Tommy Svensson J   

Birgitta Forsberg J   

Ingeli Andersson J   

Torbjörn Persson J   

Lena Asplund J   

Daniel Fäldt J   

Raymond Clancy   A 

Sven-Erik Ragnarsson J   

Roger Westerlund J   
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§ 5 Dnr KS 45/2020 

 

Arrendeavtal Sollefteå Golfklubb Forse 1:137 
Beslut   

 

Kommunfullmäktige beslutar att 

 

1. teckna ett 5-årigt arrendeavtal med Sollefteå Golfklubb, enligt föreslagen arrendeaffär.  

 

2. den arrendeersättning som Golfklubben erlägger de 4 första åren (1,0 miljoner kr) 

öronmärks för att användas i strukturförbättrande åtgärder i den kommunägda skogen. 

 

 

Ärendebeskrivning 

Sollefteå Golfklubb, nedan benämnd Golfklubben, arrenderar mark för en 18-håls 

golfbana inom fastigheten Forse 1:137 i Sollefteå kommun av nuvarande 

fastighetsägaren, Vara Skog AB. Området har en areal på cirka 57 ha och benämns nedan 

för Arrendeområdet, se avgränsning bilaga 1. Golfbanan och samtliga byggnader och 

övriga anläggningar inom Arrendeområdet har anlagts av Golfklubben. Kanslibyggnad 

och klubbhus med restaurang m.m. ligger inom Forse 1:213 som ägs av Golfklubben. 

 

Gällande arrendeavtal, som tecknades 1970 med Graningeverken som markägare, har en 

löptid på 50 år och upphör att gälla den 1 maj 2020. Arrendet innefattar inget 

besittningsskydd vilket innebär att Golfklubben skulle vara tvingade att avträda  

Arrendeområdet den 1 maj 2020 och avveckla golfverksamheten om inte en lösning 

arbetats fram med Vara Skog AB.  

Då Sollefteå Golfklubb varken har ekonomiska förutsättningar att förvärva 

Arrendeområdet eller möjlighet till att erbjuda skogsmark i bytesvärde har man kontaktat 

Sollefteå kommunen för att försöka hitta en gemensam lösning på den uppkomna 

situationen. 

Vara Skog AB har ställt som krav för att överlåta Arrendeområdet till Sollefteå kommun 

att det sker genom ett bytesavtal där skogsmark överlåts till Vara Skog AB motsvarande 

minst det bytesvärde som Arrendeområdet har.  

 

Efter ett intensivt förhandlingsarbete har berörda parter arbetat fram ett förslag som de 

medverkande skulle kunna acceptera. 

 

Samråd 

Mark- och exploateringsingenjör, Anna Törner, tekniska enheten, har handlagt ärendet för 

kommunens räkning. 

 

I förhandlingsarbetet med Sollefteå kommun och Vara Skog AB har kommunen biträtts 

med lantmätaren Lars-Erik Eriksson, Pronova Fastighetsanalys AB, Härnösand.  



    

 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunfullmäktige 
 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-02-24 

 

 

 

Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

18 (53) 

 

Avtalshandlingar och affärsupplägg har utförts i samråd med adv. Gunnar Bodén, 

Advokatfirman Bodén AB, Örnsköldsvik. 

 

Förvaltningens bedömning och ekonomiska konsekvenser 

Bytesaffär 

Nedan har en modell skissats på hur Golfklubben även fortsättningsvis kan trygga sin 

golfverksamhet inom Arrendeområdet. Affären föreslås genomföras som en bytesaffär 

där Sollefteå kommun överlåter en skogsfastighet till Vara Skog AB och Vara Skog AB 

överlåter Arrendeområdet med ett antal tilläggsområden till Sollefteå kommun. Frågan 

om bytesaffären behandlas i separat ärende. 

Sollefteå kommun förvärvar av Vara Skog AB 

Sollefteå kommun förvärvar av Vara Skog AB Arrendeområdet, som idag disponeras av 

Golfklubben, samt 4 st. tilläggsområden av Forse 1:137 om ca 10,25 ha mark (nedan 

kallat Tilläggsmarken) som angränsar Golfbaneområdet, se karta bilaga 1.  

 

Marknadsvärdet för Arrendeområdet med Tilläggsmarken (totalt ca 67 ha) har av Anders 

Sjöberg Fastighetsanalys i Gävle värderats till mellan 4,0 – 5,0 miljoner kr. 

Vara Skog AB förvärvar av Sollefteå kommun 

Vara Skog AB förvärvar av Sollefteå kommun Sollefteå By 1:32. 

 

By 1:32 omfattar ca 163 ha produktiv skogsmark och innehåller ca 20 700 m3 sk  

(ca 126 m3 sk/ha). 

 

By 1:32 har värderats av skogsmästaren Bertil Sandegaard, Skogs- och Ekonomibyrån 

Norrland AB, i Sundsvall. Marknadsvärdet har bedömts uppgå till 6,0 miljoner kr. 

Förhandling mellan Sollefteå kommun och Vara Skog AB 

Marknadsvärdet av Arrendeområdet och Tilläggsområdet: 4,0 – 5,0 miljoner kr. 

Värde av Sollefteå By 1:32: 6,0 miljoner kr. 

 

Efter förhandling mellan Sollefteå kommun och Vara Skog AB har parterna enats om att 

Vara Skog AB skall erlägga 1 017 000 kr till Sollefteå kommun i mellanlikvid. 

 

Golfbaneområdet arrenderas ut av Sollefteå kommun 

Golfklubbens nyttjande av Arrendeområdet föreslås säkras genom ett arrendeavtal mellan 

Sollefteå kommun och Sollefteå Golfklubb. 

Arrendeområdet upplåtes fr.o.m. Kommunens tillträde till Arrendeområdet till den  

31 december 2024.  Uppsägning av avtalet skall ske skriftligen senast 1 år före 

avtalstidens utgång annars förlängs arrendeavtalet med 5 år.  

Arrendeavgiften skall betalas senast den 15 juni för varje arrendeår. 
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År 1, fr.o.m. Kommunens tillträde – 31 december 2020: 300 000 kr 

År 2, 1 januari 2021 – 31 december 2021:  250 000 kr 

År 3, 1 januari 2022 – 31 december 2022:  250 000 kr 

År 4, 1 januari 2023 - 31 december 2023:  200 000 kr  

År 5, 1 januari 2024 - 31 december 2024:  120 000 kr  

Från och med år 2025 ska avgiften indexregleras.  

 

Sammanfattande kommentarer 

Det har bedömts vara av mycket stor betydelse för Sollefteå kommun att medverka till att 

säkra en fortsatt drift och verksamhet av Golfklubbens golfbana i Långsele. 

Genom Sollefteå kommuns förvärv av Arrendeområdet blir golfbaneverksamheten 

tryggad under överskådlig tid. Genom Sollefteå kommuns förvärv av Tilläggsområdet 

skapas därutöver goda utvecklingsmöjligheter för golfbanan. 

Kostnaden för att anlägga en ny golfbana av motsvarande storlek med nya byggnader 

samt inköp av ca 60 ha mark bedöms uppgå till 30-35 miljoner kr. 

Totala investeringen för Sollefteå kommun med detta upplägg uppgår till ca 5,0 miljoner 

kr för Arrendeområdet och Tilläggsområdet. Det innebär ett pris för Arrendeområdet med 

Tilläggsmarken på ca 7,50 kr/kvm. Inom det av Sollefteå kommun förvärvade området 

finns också ca 2 800 m3 sk skog till ett värde om ca 800 000 kr. Affären genomförs 

genom ett bytesavtal där Sollefteå kommun överlåter Sollefteå By 1:32 till Vara Skog 

AB. Vara Skog AB betalar 1 017 000 kr till Sollefteå kommun i mellanlikvid. 

Tecknat arrendeavtal med Golfklubben innebär att klubben, genom arrendeavgiften, 

betalar 1,0 miljoner till Sollefteå kommun de fyra första åren. Fr.o.m. år 5 och framåt 

betalar Golfklubben 120 000 kr per år i arrendeavgift. Det innebär en avkastning för 

kommunen fr.o.m. år 5 på ca 3,0 % på resterande av kommunen investerat kapital, om ca 

4 miljoner kr. 

Sollefteå kommun äger ca 7 500 ha produktiv skogsmark. Innehavet är delvis splittrat och 

med många små mindre skiften/fastigheter. Det har konstaterats att innehavet bör 

utvecklas genom försäljningar/byten där mer rationella enheter skapas. 

Den mellanlikvid som Vara Skog AB erlägger till kommunen (1 017 000 kr) och den 

arrendeersättning som Golfklubben erlägger de 4 första åren (1,0 miljoner kr) föreslås 

öronmärkas för att användas i strukturförbättrande åtgärder i den kommunägda skogen. 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Anna Törner, KS 45/2020-1 

1. Värdering av del av fastigheten Sollefteå Forse 1:137, Anders Sjöberg Fastighetsanalys 

i Gävle 

 

2. Årsredovisningar och verksamhetsberättelser från Sollefteå Golfklubb 2015-2018. 
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Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår Kommunstyrelsen föreslå Kommunfullmäktige besluta att: 

 

1. teckna ett 5-årigt arrendeavtal med Sollefteå Golfklubb, enligt föreslagen arrendeaffär.  

 

2. den arrendeersättning som Golfklubben erlägger de 4 första åren (1,0 miljoner kr) 

öronmärks för att användas i strukturförbättrande åtgärder i den kommunägda skogen. 

 

Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår  

Kommunfullmäktige besluta att 

 

1. teckna ett 5-årigt arrendeavtal med Sollefteå Golfklubb, enligt föreslagen arrendeaffär.  

 

2. den arrendeersättning som Golfklubben erlägger de 4 första åren (1,0 miljoner kr) 

öronmärks för att användas i strukturförbättrande åtgärder i den kommunägda skogen. 

 

Förslag till beslut på mötet 

Lena Asplund (M) med biträde av Johan Andersson (C) och Jörgen Åslund (VI) föreslår 

bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 

Ulf Breitholtz (V) föreslår avslag på Kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 

Ordförande Ingemar Jonsson (C) frågar om Kommunfullmäktige beslutar enligt 

Kommunstyrelsens förslag till beslut eller enligt Ulf Breitholtz (V) förslag om avslag. 

Finner att Kommunfullmäktige beslutar enligt Kommunstyrelsens förslag. 

 

Omröstning begärs. 

 

Omröstning 

Ordförande meddelar att en JA röst läggs för Kommunstyrelsen förslag och en NEJ röst 

för avslag. 

Med 38 Ja-röster, 6 Nej-röster och 1 som avstår beslutar Kommunfullmäktige enligt 

Kommunstyrelsens förslag. (se omröstningsbilaga) 

 

 

 

 
Skicka till 

Ansvarig handläggare, Anna Törner 

Sollefteå Golfklubb 

Ekonomi 
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Omröstningsbilaga KF § 5, 2020-02-24 
  

Ledamot Ja  Nej Avstår 

Johan Andersson J   

Maria Wennberg J   

Joel Ölund J   

Anton Ångman J   

Andreas Jonsson J   

Ingemar Jonsson J   

Monica Tirri J   

Maggie Norlén J   

Hugo S Wennberg J   

Jörgen Åslund J   

Birgitta Häggkvist J   

Mattias Ahlenhed J   

Ulrika Bergman J   

Linus Källgren J   

Matz Carlbom Duvemo J   

Roger Johansson J   

Elisabeth Sjöström J   

Maria Eriksson J   

Ulf Breitholtz  N  

Carin Collén  N  

Marie Hansson  N  

Kjell-Åke Sjöström 

 

 N  

Lars Sahlén 

 

 N  

Markus Spjuth  N  

 

 

 

   

Ledamot Ja  Nej Avstår 

Åsa Sjödén J   

John Åberg J   

Lillemor Edholm J   

Mikael Sjölund J   

Gunder Lidén J   

Susanne Lindahl J   

Curt Noppa J   

Nils Michael Eriksson J   

Nils-Gunnar Molin J   

Morgan Nordin J   

Eva Fors J   

Sven-Göran Johansson J   

Tommy Svensson J   

Birgitta Forsberg J   

Ingeli Andersson J   

Torbjörn Persson J   

Lena Asplund J   

Daniel Fäldt J   

Raymond Clancy   A 

Sven-Erik Ragnarsson J   

Roger Westerlund J   
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§ 6 Dnr KS 382/2019 

 

Svar på återremiss - Reglemente för Näringslivsrådet i Sollefteå 
kommun 
Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar  

 

anta reglemente för Näringslivsrådet med ändringar; 

 

§ 2 Sammansättning 

Viceordförande i Kommunstyrelsen samt ordförande i utskotten har rätt att delta på 

rådens möten. 

 

Detta stycket stryks ” 2020-??-?? (fastställelsedatumet) finns sex lokala 

företagarorganisationer; 

Företagarna, Handel Sollefteå, Junsele företagarförening, Ramsele-Edsele 

företagarförening, Q-nätverket och Sollefteå Hantverksförening. 

Övriga lokala branschorganisationer, ex LRF, kan beredas plats om rådet så anser” 

 

Näringslivschefen ska ingå i beredningsgruppen inför möten. 

 

§ 4 Ekonomisk ersättning  

Första meningen ska lyda ” Till företagsorganisationernas representanter utgår ersättning 

enligt av kommunfullmäktige fastställda regler för kommunens förtroendevalda.” 

 

Ärendebeskrivning 

Föreslagna riktlinjer för Näringslivsrådet återremitterades 2019-12-03 § 257 KS, för att i 

samråd med Näringslivsrådet justeras enligt förslag på förändringar.  

 

Gjorda justeringar: 

- Riktlinjer för Näringslivsrådet är justerat till Reglemente för Näringslivsrådet och 

utformats på liknade sätt som övriga reglementen vad gäller paragrafnumrering och 

rubriksättning. 

- Fastställelsedatum ska införas i stället för ”i dagsläget” under punkten § 2 

Sammansättning. 

- Under punkten § 1 Syfte, i meningen ”att rådet ska vara rådgivande till 

kommunledningen i frågor kring näringslivsutveckling.” är ordet kommunledningen 

ändrat till kommunen. 

- Under rubriken effektmål är en ny rubrik och ett nytt mål tillagt: 

- Öka antalet arbetstillfällen i Sollefteå kommun 

o att antalet arbetslösa i kommunen ska minska till 7 % (9,5 %, 2018 enligt AF) 
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Samråd 

Förslagen till justeringar har diskuterats i Näringslivsrådet. 

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 
Finansiering av Näringslivsrådet görs på samma sätt som för övriga råd i kommunen. 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande Thomas Östlund, KS 382/2019-6 

Justerad version av Reglemente för Näringslivsrådet, KS 382/2019-8 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Näringslivsenheten föreslår Kommunstyrelsen föreslå Kommunfullmäktige besluta att 

reglemente för Näringslivsrådet, efter gjorda justeringar, ska antas. 

 

Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår  

Kommunfullmäktige besluta  

 

att reglemente för Näringslivsrådet, efter gjorda justeringar, antas. 

 

Förslag till beslut på mötet 

Johan Andersson (C) föreslår ändringar i reglementet § 2 och § 4 enligt följande; 

 

§ 2 Sammansättning 

Viceordförande i Kommunstyrelsen samt ordförande i utskotten har rätt att delta på 

rådens möten. 

 

Stycket ” 2020-??-?? (fastställelsedatumet) finns sex lokala företagarorganisationer; 

Företagarna, Handel Sollefteå, Junsele företagarförening, Ramsele-Edsele 

företagarförening, Q-nätverket och Sollefteå Hantverksförening. 

Övriga lokala branschorganisationer, ex LRF, kan beredas plats om rådet så anser” 

stryks. 

 

Näringslivschefen ska ingå i beredningsgruppen inför möten. 

 

§ 4 Ekonomisk ersättning  

Första meningen ska lyda ” Till företagsorganisationernas representanter utgår ersättning 

enligt av kommunfullmäktige fastställda regler för kommunens förtroendevalda.” 

 

Beslutsgång 

Ordförande Ingemar Jonsson (C) frågar om Kommunfullmäktige beslutar enligt 

Kommunstyrelsens förslag till beslut eller enligt Johan Andersson (C) förslag. 
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Finner att kommunfullmäktige beslutar att anta reglemente för Näringslivsrådet med 

ändringar föreslagna av Johan Andersson (C). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

Skicka till 

Ansvarig handläggare, Thomas Östlund 

Näringslivsrådets ordförande 

Kommunkansliet – Victoria Karlsson 
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§ 7 Dnr KS 4/2020 

 

Uppdaterad taxa för livsmedel   

Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att 

 

Att anta taxan för Livsmedel i bilaga 1. 

 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning 

14 December 2019 trädde en ny EU-förordning i kraft när det gäller offentlig kontroll 

inom livsmedelskedjan. När denna träder i kraft gäller inte längre Förordning (EU) 

852/2004 som den tidigare livsmedelstaxan hänvisar till. På grund av detta behöver därför 

livsmedelstaxan göras om. 
 

Förvaltningens bedömning 

Taxan för livsmedel behöver tas om eftersom lagstiftningen har ändrats. Ändringarna 

innebär att begreppet extra offentlig kontroll försvinner och ersätts med offentlig kontroll 

samt att ett nytt begrepp som heter ”Annan offentlig verksamhet” införs, i detta begrepp 

ingår exempelvis registrering av nya livsmedelsanläggningar och förelägganden. Inga 

förändringar i själva avgiften kommer att föreslås eftersom det pågår ett nationellt arbete 

med att göra om hela avgiftsprocessen inom livsmedelsområdet. 

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 
Då ingen avgift i denna taxa förändras kommer inte några ekonomiska konsekvenser ske 

vare sig för kommunen eller för våra livsmedelsverksamheter. 

 

Beslutsunderlag/Lagrum 

Förvaltningsyttrande, Maria Söderlund, KS 4/2020-2 

Förslag till ny livsmedelstaxa, KS 4/2020-3 

FÖRORDNING (EU) 2017/625 om offentlig kontroll och annan offentlig verksamhet för 

att säkerställa tillämpningen av livsmedels- och foderlagstiftningen och av bestämmelser 

om djurs hälsa och djurskydd, växtskydd och växtskyddsmedel  

Livsmedelslagen (2006:804), Livsmedelsförordningen (2006:813) 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Anta taxan för Livsmedel i bilaga 1. 

 

Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår, Kommunfullmäktige besluta  

Att anta taxan för Livsmedel i bilaga 1. 

 

Skicka till – Ansvarig handläggare samt Kommunkansli Victoria Karlsson 
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§ 8 Dnr KS 369/2019 

 

Avtal om samverkan i gemensam nämnd för måltidsverksamhet, 
Kostnämnden 2020. 
Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

Att avtal om samverkan i gemensam nämnd för måltidsverksamheten tecknas. 

 

Att avtal tecknas för ett år, 2020-01-01- 2020-12-31 

 

Att § 10 andra stycket ändras så att ordförande och viceordförande fördelas så att 

kommunen och regionen innehar var sina poster. Sollefteå kommun torde inneha 

ordförandeposten under 2020 och därmed regionen viceordförande posten. 

 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning 

Under arbetets gång har ett förslag till tillägg i samverkansavtalet tillkommit vilket gjorde 

att ärendet ströks från Kommunfullmäktiges sammanträdeslista 2019-12-16. Ett nytt 

beslut således i Kommunstyrelsen för vidare hantering vid Kommunfullmäktige. 

Tillägget gäller nedan markerat i rött. 

 

14 § Avtalets giltighet  
Detta avtal gäller fr.o.m. 2020-01-01 under förutsättning att fullmäktige i Sollefteå 

kommun och i Region Västernorrland har godkänt avtalet genom beslut som vunnit laga 

kraft. 

Avtalstiden är ett år med möjlighet att förlänga ett år om bägge parter är överens om 

förlängning. Vid förlängning ska Sollefteå kommun lämna uppgifter senast 2020-08- 01 

om hur många portioner som de beräknar handla under näst kommande år. 

 Under 2020 kommer formen för framtidens samverkan inom kostnämndens ram utredas 

och fastställas under 2020-2021. 

 

Beslutsunderlag/Lagrum 

Avtal samverkan, version 2 

Förvaltningsyttrande Anna-Sofia Kulluvaara, 2019-12-19 

 
Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta 

 

Att avtal om samverkan i gemensam nämnd för måltidsverksamheten tecknas. 

 

Att avtal tecknas för ett år, 2020-01-01- 2020-12-31 
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Att § 10 andra stycket ändras så att ordförande och viceordförande fördelas så att 

kommunen och regionen innehar var sina poster. Sollefteå kommun torde inneha 

ordförandeposten under 2020 och därmed regionen viceordförande posten. 

 

Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige besluta 

 

Att avtal om samverkan i gemensam nämnd för måltidsverksamheten tecknas. 

 

Att avtal tecknas för ett år, 2020-01-01- 2020-12-31 

 

Att § 10 andra stycket ändras så att ordförande och viceordförande fördelas så att 

kommunen och regionen innehar var sina poster. Sollefteå kommun torde inneha 

ordförandeposten under 2020 och därmed regionen viceordförande posten. 

 

Förslag till beslut på mötet 

John Åberg (S) föreslår bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till  

Ansvarig handläggare 

Region Västernorrland 

Kostnämnden 
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§ 9 Dnr KS 358/2019 

 

Svar på återremiss – Avgift dödsboförvaltning och gravsättning 
Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

Att ta ut ersättning av dödsbo för sina kostnader för provisorisk dödsboförvaltning 

respektive för gravsättning.  

 

För faktiskt nedlagd handläggningstid, tas en ersättning ut med 750 kr/timme (timavgift).  

Därutöver tas ersättning ut för direkta utlägg som kommunen haft för att utföra sitt 

uppdrag.  

 

Avgift för dödsboförvaltning och gravsättning föreslås gälla från och med 2020-03-01.  

 

Fortsatt uppräkning ska göras årligen enligt konsumentprisindex (KPI) med basår 2019, 

oktober månad.  

 

Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktige återremitterade ärendet vid sitt sammanträde 2019-11-25 för att 

särskilt få utrett vad ”ta ut ersättning av dödsbo för sina kostnader för gravsättning” 

betyder. 

 

För den som vid dödsfallet var folkbokförd i Sverige bekostas gravsättningen genom den 

begravningsavgift som finansierar begravningsverksamheten. Det är således personer som 

inte är folkbokförda i Sverige som i första hand kan bli ett kommunalt ansvar. Det kan 

t.ex. gälla asylsökande eller personer utan känd hemvist.  

 

Kommunens yttersta ansvar för gravsättning framgår av 5 kap.2 §, begravningslagen. 

Lagrummet har följande lydelse. 

”Om den avlidne inte efterlämnar någon som ordnar med gravsättningen, skall den ordnas 

av den kommun där den enskilde senast var folkbokförd eller, om den enskilde inte varit 

folkbokförd i Sverige, av den kommun där dödsfallet inträffade. För kostnaderna har 

kommunen rätt till ersättning av dödsboet”. 

 

Ärendets gång i sådana fall är att kommunen ser till att gravsättning sker och ersätter den 

som är huvudman för begravningsplatsen för de direkta kostnaderna för gravsättningen. 

 

Ärendet behandlar således inte något nytt kommunalt ansvar. Det är möjligheten att ta ut 

avgift, för provisorisk dödsboförvaltning och gravsättning, som avses, vilket kommunen 

hitintills inte gjort. 
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Kommunen har det yttersta ansvaret för att avlidna personer gravsätts, men har för det rätt 

till ersättning av dödsboet. Socialnämnden (Kommunstyrelsen) ska även i vissa fall 

ansvara för provisorisk dödsboförvaltning och får för det begära ersättning från dödsboet. 

Rätten till ersättning följer av lag men det är kommunfullmäktige i respektive kommun 

som avgör om den rätten ska tas tillvara.  

 

Vid alla dödsfall ska en boutredning ske. Boutredningen syftar till att avveckla den 

avlidnes hem och egendom genom att betala skulder och fördela överskottet mellan 

dödsbodelägarna. Om särskilda förutsättningar föreligger åligger det kommunstyrelsen 

(socialnämnden) att göra en dödsboanmälan och i vissa fall att förvalta och avveckla 

dödsbon. Även att ordna med begravning kan vara en del i dödsboförvaltningen i de fall 

inga efterlevande anhöriga finns.  

 

Kommunen har tidigare inte tagit ut någon avgift för tillfällig dödsboförvaltning eller för 

åtgärder som vidtas enligt begravningslagen. Då sådana ärenden tenderar att bli allt mer 

komplexa och ta mycket handläggningstid i anspråk föreslås därför att en avgift ska tas ut. 

Avgiften får enligt kommunallagen inte överstiga kommunens självkostnadspris. 

 

Som underlag för beräkning av timkostnaden för handläggningen har SKL:s 

”Handledning till underlag för att beräkna handläggningskostnad per timme” använts.  

 

Att handlägga dödsboanmälan och dödsboförvaltning är att betrakta som 

myndighetsutövning då socialtjänsten har att utreda vilka åtgärder och beslut som kan 

komma i fråga i samband med förvaltningen. Verksamhet som bedrivs av kommunen 

anses, enligt 4 kap mervärdesskattelagen, inte som ekonomisk verksamhet om den ingår 

som ett led i myndighetsutövning. Den tjänst som kommunen utför och tar ut avgift för är 

därmed momsfri.  

För detaljerade åtgärder i samband med handläggning av dödsboärenden kommer 

kommunstyrelsen att upprätta riktlinjer.   

 

Samråd 

Kommunala pensionärsrådet har 2019-09-19 fått information om förslaget. Inga 

synpunkter framfördes.   

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen bedömer att avgift bör tas ut för provisorisk dödsboförvaltning och 

gravsättning då sådana ärenden tenderar att bli allt fler och mer komplexa och ta mycket 

handläggningstid i anspråk. Förvaltningen finner att avgift för dödsboförvaltning och 

gravsättning bör gälla från och med 2020-03-01.   

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 

Beslut om avgift för dödsboförvaltning och gravsättning kommer inte initialt att medföra 

några större intäkter och är i nuläget svåra att beräkna. Då ärendetypen upplevs öka och 
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bli allt mer komplicerad och möjligheten finns att ta ut avgift för det arbete kommunen 

utför bör dock avgift införas. Den administrativa hanteringen kan inrymmas i den 

befintliga verksamheten och hanteras av enheten för ekonomiskt bistånd och medför 

således ingen merkostnad.   

 

Beslutsunderlag 

Ärvdabalken (1958:637) (ÄB) 

Begravningslagen (1990:1144) 

Kommunallagen (2017:725) 

Förvaltningsyttrande Lena Andersson KS 358/2019-5 

Förvaltningens förslag till beslut 

Utskottet för vård och omsorg föreslår Kommunstyrelsen föreslå Kommunfullmäktige att 

ta ut ersättning av dödsbo för sina kostnader för provisorisk dödsboförvaltning respektive 

för gravsättning.  

 

För faktiskt nedlagd handläggningstid, tas en ersättning ut med 750 kr/timme (timavgift).  

Därutöver tas ersättning ut för direkta utlägg som kommunen haft för att utföra sitt 

uppdrag.  

 

Avgift för dödsboförvaltning och gravsättning föreslås gälla från och med 2020-03-01.  

 

Fortsatt uppräkning ska göras årligen enligt konsumentprisindex (KPI) med basår 2019, 

oktober månad.  

 

Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår  

Kommunfullmäktige besluta  

 

Att ta ut ersättning av dödsbo för sina kostnader för provisorisk dödsboförvaltning 

respektive för gravsättning.  

 

För faktiskt nedlagd handläggningstid, tas en ersättning ut med 750 kr/timme (timavgift).  

Därutöver tas ersättning ut för direkta utlägg som kommunen haft för att utföra sitt 

uppdrag.  

 

Avgift för dödsboförvaltning och gravsättning föreslås gälla från och med 2020-03-01.  

 

Fortsatt uppräkning ska göras årligen enligt konsumentprisindex (KPI) med basår 2019, 

oktober månad.  

 

 

Skicka till – Ansvarig handläggare samt Ekonomi 
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§ 10  Dnr KS 363/2018   

 

Svar medborgarförslag - Sollefteå bör stärka sitt engagemang i 
klimatomställningen 
Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att 

 

- medborgarförslaget anses med detta besvarat. 

 

Ärendebeskrivning 

Tomas och Ingrid Eklund, har inkommit med ett medborgarförslag gällande att ”Sollefteå 

kommun bör stärka sitt engagemang i klimatomställningen”.  För att göra detta behöver 

kommunen ta fram en klimatomställnings- och fortbildningsplan för minskade utsläpp. 

 

Medborgarförslaget informerar att vi idag lever i en värld, där det innebär att dagens 

globala temperatur har ökat med drygt en grad jämfört med förindustriell tid. Några 

tydliga effekter vi redan ser är att den arktiska havsisens utbredning är ca 20 % mindre än 

genomsnittet för 1981–2010. Det mörka vattnet absorberar mer solstrålning vilket på-

skyndar processen ytterligare. Andra effekter är att värmeböljor blir allt vanligare vid 

medelhavsområdet och Mellanöstern. Torka och akut vattenbrist är ett utbrett problem på 

Afrikas horn och Sydafrika. Översvämningar och skred m.m. är vanligare i Anderna och 

Himalaya. Havsytan höjs just nu ca 3 mm/år, troligen kommer det öka rejält i framtiden. 

Korallblekningen har varit mer än 50 % på tidigare friska korallrev i det stora Barriär-

revet. 
 

Om den globala medeltemperaturen stiger ytterligare en grad, (dvs. 2 graders höjning 

jämfört med förindustriell tid) väntar ännu större klimatförändringar. Vid sådan ökning 

riskerar jorden själv att sätta igång processer som förvärrar uppvärmningen ytterligare. 

T.ex. genom att större mängder av växthusgasen metan avges till atmosfären. 

Ökar vi i framtiden till fyra graders uppvärmning innebär det troligen en värld där mer-

parten av jordens ekosystem blir förstörda. Eftersom den mänskliga civilisationen är 

beroende av ekosystemen skulle det ge katastrofala effekter. 

 

Förvaltningens bedömning 

Sollefteå kommun arbetar aktivt med frågor om hållbar utveckling i ett brett perspektiv, 

där ingår även de frågor som medborgarförslaget tar upp.  

 

Förvaltningen har en hållbarhetsstrateg som både stödjer verksamheten att utveckla en 

strategisk plan för hållbar utveckling, men som också arbetar operativt med konkreta 

åtgärder som t.ex. att etablera snabbladdningsstation i kommunen, utveckla resfria 

digitala möten, minska matsvinnet och har även arrangerat ett antal informationsträffar på 
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Reveljen för allmänheten och andra event kopplat till hållbar utveckling t.ex. seminarium 

och utställning av hållbara transporter på Lastbilsträffen i Ramsele.  

 

Förvaltningen arbetar även aktivt i samverkan med region Västernorrland, Länsstyrelsen i 

Västernorrland samt med länets kommuner och medlemsorganisationer för att möjliggöra 

ett hållbart samhälle bl.a. ett minskat klimatavtryck. Att aktivt delta i dessa sammanhang 

gör att Sollefteå kommun bjuder in sig till möjligheter att bidra till den gemensam klimat-

omställning som förväntas från nationellt och internationellt håll med hänvisning till både 

de svenska miljömålen och de globala målen i Agenda 2030. 

 

Den aktuella målsättningen med hållbarhetsarbetet i Sollefteå kommun är att göra en 

nulägesanalys under år 2019–2020, ett underlag till framtagande av en strategisk plan för 

hållbar utveckling under år 2021. I den planen kommer det även att finnas en policy för 

hållbar utveckling samt även hur en uppföljning ska ske för att lyckas verkställa planen 

för hållbar utveckling. Planen kommer att innehålla fokusområden med fokus att minska 

kommunens klimatavtryck. Syftet är att skapa ordning och reda i frågor som berör hållbar 

utveckling genom att möjliggöra införandet av ett lämpligt ledningssystem.  

 

Gällande svar på frågan om fossila placeringar hänvisar jag till den beslutade placerings-

policyn där punkt 3.9 Etisk hänsyn tas av förvaltningen för kommunens tillgångar ska 

präglas av etiskt ansvarstagande. De företag i vilka kommunen placerar medel bör sträva 

efter att minimera dess negativa konsekvenser på globala ekosystem och lokal miljö i 

enlighet med internationella regelverk och normer. Företagen bör i sin användning av 

naturkapital ta hänsyn även till kommande generationers behov. Kommunens placeringar 

sker i Ethica Sverige MEGA, Ethica Global Mega, Ethica Obligation Utd och i Räntefond 

Kort Plus, vilket motsvarar ”Svanenmärkta” fonder. 

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag till finansiering 

Aktuella hållbarhetsprojekt finansieras inom befintlig rambudget eventuellt med stöd av 

regionala och nationella medel samt via extern projektsamverkan.  

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Stina Eriksson  – KS363/2018-3 

Medborgarförslag – KS363/2018-1 

Agenda 2030 

Nationella miljömål 

Klimatlagen 

Specifikt mål för transportsektorn 

Energiöverenskommelsen 

Miljöbalken 

Översiktsplanen 2030 Sollefteå kommun 

Övergripande verksamhetsplan med budget 2019-2020 

 



    

 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunfullmäktige 
 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-02-24 

 

 

 

Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

33 (53) 

 

Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslå  

Kommunfullmäktige besluta att 

 

- medborgarförslaget anses med detta besvarat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till  

Ansvarig handläggare 

Förslagsställaren 
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§ 11 Dnr KS 211/2019 

 

Svar på motion – Körlektioner på gymnasiet 
Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att ärendet återremitteras för att utreda vilka effekter ett 

införande skulle ha gällande rekrytering av elever till Sollefteå gymnasium.  
Samt att utreda hur anställningsbarheten för våra ungdomar skulle påverkas. 

 

Ärendebeskrivning 

I en motion föreslår Socialdemokraterna att pengar avsätts i budget 2020 för att 

möjliggöra för gymnasiet att erbjuda alla elever 10 körlektioner och ett teoripaket. 

 

Förvaltningens bedömning 

I den budget som fastslagits för 2020 av kommunfullmäktige finns inte körkort med som 

en prioriterad utgift då andra områden prioriterats högre. 

 

Förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår att motionen anses besvarad. 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande Niklas Nordén, 211/2019-4 

Motion, Malvina Falk Hamberg 211/2019-1 

 

Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår, Kommunfullmäktige besluta 

 

Att motionen anses besvarad 

 

Förslag till beslut på mötet 

John Åberg (S) föreslår att ärendet återremitteras ”för att utreda vilka effekter ett 

införande skulle ha gällande rekrytering av elever till Sollefteå gymnasium.  
Samt att utreda hur anställningsbarheten för våra ungdomar skulle påverkas”. 

 

Birgitta Häggkvist (VI) föreslår att ärendet ska avslås utifrån rådande ekonomiska 

situation. 

 

Beslutsgång 

Ordförande Ingemar Jonsson (C) frågar om Kommunfullmäktige beslutar att återremittera 

ärendet enligt förslag från John Åberg (S) eller om det ska avgöras idag. Finner att 

återremiss yrkandet får stöd av en minoritet av Kommunfullmäktige. 

 

Skicka till – Ansvarig handläggare 
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§ 12 Dnr KS 305/2019  

 

Höjning av maxtaket avseende  
ersättning för förlorad arbetsinkomst för förtroendevald 
Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar att: 

 

Ärendet återremitteras med följande motivering; 

• Översyn av ersättning för förlorad arbetsinkomst samt dess förhållningssätt till 

olika arbetstider och andra särskilda arbetsförhållanden. 

• I enlighet med Kommunstyrelsens beslut Dnr KS 305/2019 utreda ersättningsform 

för företagare, och utreda rutiner för att fastställa dessas faktiska inkomstbortfall. 

• Översyn av reglementen och styrdokument som berörs av detta och revidering där 

så behövs. 

• Ska tas upp i Kommunfullmäktige i april igen. 

 

Ärendebeskrivning/bakgrund 

Yrkande har inkommit till arvodeskommittén om prövning av maxtaket för ersättning för 

förlorad arbetsinkomst. Under 2019 var ersättningen för förlorad arbetsinkomst högst 

2.240 kr (taket).  Uppräkning sker varje år med snittet av kommunens lönerevision. I 

reglementet för arvode och ersättningar till förtroendevalda mandatperioden 2019 – 2022, 

framgår grunden och hur förtroendevald går tillväga om man yrkar ersättning på förlorad 

arbetsinkomst enligt § 8 nedan. 

§ 8   Förlorad arbetsinkomst   Vid sammanträden och förrättningar ska förtroendevald få 

ersättning för förlorad arbetsinkomst med högsta belopp.  Förtroendevald med 

anställning ska lämna styrkt intyg om löneavdrag från sin arbetsgivare för att få 

ersättning. Förtroendevald som är anställd av kommunen får bibehållen lön vid 

sammanträden och förrättningar. Lönen debiteras dock på den nämnd, styrelse eller 

utskott som uppdraget gäller.  

Förtroendevald som är egenföretagare, ska för att få ersättning lämna in sin fastställda 

SGI. Ersättning till sjukskriven förtroendevald avgörs från fall till fall. Intyg ska då 

lämnas från handläggare på försäkringskassan att sjukpenning inte betalats ut till den 

sjukskrivne.  

Ersättning till arbetssökande med a-kassa ska lämna intyg från berörd a-kassa, som visar 

att ersättning inte betalats ut till den arbetssökande.   

Förvaltningens bedömning 

Ett för lågt satt maxtak kan bidra till att exkludera medborgare att engagera sig i den 

demokratiska/politiska processen/verksamheten om hen anser att hen förlorar inkomst. 



    

 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunfullmäktige 
 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-02-24 

 

 

 

Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

36 (53) 

Förvaltningen stödjer arvodeskommitténs förslag om att höja maxtaket till 4.000 kr för 

förlorad arbetsinkomst för förtroendevald från 2020-01-01. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Arvodeskommittén föreslår Kommunstyrelsen föreslå Kommunfullmäktige att besluta: 

 

Maxtaket för ersättning för förlorad arbetsinkomst för förtroendevald höjs till 4000 kr 

från och med 2020-01-01. 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande Lars-Olov Wengelin, 2020-02-03. KS 305/2019-2 

Skrivelse ang ersättning, KS 305/2019-1 

 

Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår  

Kommunfullmäktige besluta att: 

 

Maxtaket för ersättning för förlorad arbetsinkomst för förtroendevald tas bort från och 

med 2020-01-01. 

 

Arvodeskommittén ges i uppdrag att utreda lägsta ersättning för tex egna företagare. 

 

Förslag till beslut på mötet 

Anton Ångman (C) föreslår återremiss med följande punkter 

• Översyn av ersättning för förlorad arbetsinkomst samt dess förhållningssätt till 

olika arbetstider och andra särskilda arbetsförhållanden. 

• I enlighet med Kommunstyrelsens beslut Dnr KS 305/2019 utreda ersättningsform 

för företagare, och utreda rutiner för att fastställa dessas faktiska inkomstbortfall. 

• Översyn av reglementen och styrdokument som berörs av detta och revidering där 

så behövs. 

 

Åsa Sjödén (S) föreslår att ärendet senast ska tas upp i Kommunfullmäktige i april igen. 

 

Beslutsgång 

Ordförande Ingemar Jonsson (C) frågar om Kommunfullmäktige beslutar att återremittera 

ärendet utifrån Anton Ångman (C) och Åsa Sjödén (S) yrkande eller om det ska avgöras 

idag. 

Ordförande finner att ärendet återremitteras 

 

Skicka till 

HR – Lars-Olov Wengelin 

Arvodeskommitténs ordförande, Carin Collén 
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§ 13 Dnr KS 458/2019 

 

Redovisning av motioner och medborgarförslag som inte slutligt 
avgjorts i kommunfullmäktige. 
Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

Redovisningen godkänns. 

 

Ärendebeskrivning 

Enligt fullmäktiges arbetsordning ska kommunstyrelsen två gånger om året redovisa de 

motioner och medborgarförslag som inte har beretts färdigt.  

 

Motioner 
 

Ankomst-

datum 

Diarie-

nummer 

Ärendemening Inlämnad av Anteckning Huvude

nhets- 

chef 

Kommentar 

2015-04-23 220/2015 Översyn av vägar 

och avgifter 

Gunilla Fluur KF 2015-04-27 

Till KS för 

beredning  

Uppdrag till 

fullmäktige-

beredning 

 I avvaktan på 

fullmäktigeberedning. 

2016-11-24 453/2016 Stöd till 

Trygghetsboende 

Johan Andersson KF 2016-11-28  

Till KS för 

Beredning 

Ann-

Katrin 

Lundin 

Möte och diskussion 

med Riksbyggen hösten 

2019. Vidare diskussion 

internt. 

 

2018-02-22 84/2018 Egen fond och 

förstudie 

fiskvandring 

Kerstin Franzén, 

Johan Andersson, 

Leif Eriksson, 

Mattias Ahlenhed, 

Margareta Alton 

KF 2018-02-26 

Till KS för 

beredning 

Anna-

Sofia 

Kulluva

ara 

I väntan på Havs- och 

vattenmyndighetens 

vägledningar om upp- 

och nedströmspassage 

samt miljöanpassad 

vattenreglering och 

hur detta kan göras på 

ett kostnadseffektivt 

sätt. 
 

2018-09-04 296/2018 Persontrafik på 

Ådalsbanan 

Johan Andersson, 

Paul Höglund 

KF 2018-09-24 

Till KS för 

beredning 

Anna-

Sofia 

Kulluva

ara 

Ännu ej igångsatt i 

samråd med Johan A. 

2019-05-03 211/2019 Körlektioner på 

gymnasiet 

Malvina Falk 

Hamberg, Åsa 

Sjödén, John 

Åberg 

KF 2019-04-29 

Till KS för 

beredning 

Anna-

Sofia 

Kulluva

ara 

Förvaltningsyttrande till 

KS för beslut. 

2019-05-24 232/2019 Dagverksamhet i 

Västra inom 

äldreomsorgen 

Åsa Nilsson KF 2019-05-27 

Till KS för 

beredning 

Ann-

Katrin 

Lundin 

Inkluderas i det 

påbörjade 

demensutvecklingsarb.  
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2019-05-27 239/2019 Kompetens-

försörjning inom 

Välfärdssektorn 

Åsa Sjödén KF 2019-05-27 

Till KS för 

beredning 

Ann-

Katrin 

Lundin 

Ej påbörjad. 

2019-06-24 267/2019 Kompetens-

försörjning inom 

offentlig sektor 

Åsa Sjödén KF 2019-06-214 

Till KS för 

beredning 

Anna-

Sofia 

Kulluva

ara 

Ej påbörjad. 

2019-06-24 268/2019 Anställningsgaranti 

på vård- och 

omsorgs-

programmet 

Lillemor Edholm KF 2019-06-24 

Till KS för 

beredning 

Ann-

Katrin 

Lundin 

Ej påbörjad. 

2019-11-25 361/2019 Rekrytera nytt och 

behålla medarbetare 

in om socialtjänsten 

Åsa Sjödén KF 2019-11-25 

Till KS för 

beredning 

Ann-

Katrin 

Lundin 

Ej påbörjad. 

2019-09-30 341/2019 Solceller på 

kommunens 

fastigheter 

Lillemor Edholm KF 2019-09-30 

Till KS för 

beredning 

Örjan 

Abraha

msson 

Bengt Åkerlind har varit 

i kontakt med 

sakkunniga inför 

förvaltningsyttrande. 

2019-09-30 317/2019 Arbetstider inom 

äldrevården 

Sven-Olov Gradin KF 2019-09-30 

Till KS för 

beredning 

Ann-

Katrin 

Lundin 

Påbörjad. 

 

 

Medborgarförslag  
 

Ankomst-

datum 

Diarie-

nummer 

Ärendemening Inlämnat av Anteckning Huvude

nhets-

chef 

Kommentarer 

2016-11-21 449/2016 Vindkraftsindustrin 

Fängsjö/Storsjöhöjd

en Näsåker 

Anita Berglund KF 2016-11-28 

Till KS för 

beredning 

Anna-

Sofia 

Kulluva

ara 

Förvaltningsyttrande till 

AU inom kort. 

2017-06-12 253/2017 Rusta upp 

resecentrum i 

Sollefteå  

Niklas Blomquist KF 2017-06-26 

Till KS för 

beredning 

Anna-

Sofia 

Kulluva

ara 

Förvaltningsyttrande 

i kommande SU. 

2018-10-10 331/2018 

 

Down-hill cykling i 

Hallstabacken 

Ida Sundelin KF 2018-10-29 

Till KS för 

beredning 

Örjan 

Abraha

msson 

Sakkunnig har sett över 

området för bedömning.  

2018-11-07 363/2018 Sollefteå kommun 

bör stärka sitt 

engagemang i 

klimatfrågan 

Tomas Och Ingrid 

Eklund 

KF 2018-11-26 

Till KS 7 jan 

Örjan 

Abraha

msson 

Påbörjad. 

2019-01-25 48/2019 Köp Appelbergs 

och omvandla till 

seniorboende av 

kollektivmodell 

Jenny Larsson KF 2019-02-25  

Till KS för 

beredning 

Ann-

Katrin 

Lundin 

Ej påbörjad. 

2019-03-12 133/2019 Formulera en 

hållbarhetsstrategi 

och en lokal 

klimatomställningsp

lan för Sollefteå 

kommun 

Brita Wessinger KF 2019-04-29 

Till KS för 

beredning 

Anna-

Sofia 

Kulluva

ara 

Förvaltningsyttrande 

klart till feb -20. 

2019-03-14 139/2019 Klimatåtgärder nu Karin Johansson KF 2019-04-29 

Till KS för 

beredning 

Anna-

Sofia 

Kulluva

ara 

Förvaltningsyttrande 

klart feb-20 
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2019-05-24 234/2019 Fortsätt med 

specialidrott ridning 

läsår 2019-2020 och 

framåt 

Kristina Girhagen KF 2019-05-27 

Återremitterat 

Örjan 

Abraha

msson 

 

2019-05-24 233/2019 Fortsätt med ridning 

som specialidrott på 

gymnasiet 

Sara Gullefors KF 2019-05-27 

Återremitterat 

Örjan 

Abraha

msson 

 

2019-11-25 444/2019 Inför ett gemensamt 

familjekort för 

samtliga 

friskvårdsanläggnin

gar i kommunen 

Theodor Nygren KF 2019-11-25 

Till KS för 

beredning 

Örjan 

Abraha

msson 

Påbörjat. 

2019-09-18 327/2019 Minska matsvinnet 

på tillagningsköken 

genom att sälja 

matlådor till 

personalen 

Britt-Marie 

Persson 

KF 2019-09-30 

Till KS för 

beredning 

Anna-

Sofia 

Kulluva

ara 

Svar påbörjat, troligt 

klar till kommande AU. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Allmänna utskottet föreslår 

Kommunstyrelsen föreslå  

Kommunfullmäktige besluta 

 

Redovisningen godkänns. 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande Anna Forsberg, KS 458/2019-3 

 

Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslå  

Kommunfullmäktige besluta 

 

Redovisningen godkänns. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Ansvarig handläggare 

Kommunchef och huvudenhetschef 
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§ 14 Dnr KS 56/2020 

 

Interpellation till kommunalrådet Johan Andersson rörande 
Sollefteå kommun som god arbetsgivare  
Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

Interpellationen anses besvarad med det skriftliga och muntliga svar som lämnats. 

 

Ärendebeskrivning 

Åsa Sjödén (S) har lämnat in en interpellation till kommunalrådet Johan Andersson (C) 

enligt nedan; 

 

Inom barn- och äldreomsorg kommer många att gå i pension under de kommande åren. 

Det är barnskötare och undersköterskor som måste ersättas av nya medarbetare för att vi 

skall kunna erbjuda en fortsatt god välfärd i vår kommun. Vid vår gymnasieskola har vi 

två program som kan leda till dessa yrkesutgångar men intresset för dessa program har 

under åren gått både upp och ned, men tyvärr mestadels ned. Det finns troligen fler 

orsaker till det låga intresset för just dessa utbildningar men en stor orsak är säkerligen 

den tunga arbetsbördan som många medarbetare vittnar om. Svårt att hitta vikarier – 

man får gå kort och följden blir att fler vårdtagare/barn skall hinnas med på samma 

tidsrymd. Man känner sig stressad och otillräcklig gentemot vårdtagare/barn. 

Sjukskrivningar och att personal lämnar sina arbeten blir följderna när vi inte upplevs 

som en tillräckligt god och attraktiv arbetsgivare.  

 

- Hur säkerställer ni att arbetsbördan bli rimlig för personalen? 

- Hur arbetar ni för att kommunen skall uppfattas som en god och attraktiv 

arbetsgivare? 

- Hur arbetar ni med att rekrytera tex undersköterskor och barnskötare? 

 

 Johan Andersson (C) har skriftligen svarat enligt nedan; 

 

Kompetensförsörjningsfrågan är högaktuell inom Sollefteå kommun precis som i många 

andra kommuner och bland våra företag, vilket du känner till. Att Sollefteå kommun 

fortsätter att driva på i dessa frågor är därför av största vikt för att vi ska kunna 

säkerställa en god och nära samhällsservice, skola, vård och omsorg till våra 

kommuninvånare i hela Sollefteå kommun. 

 

1.) Hur säkerställer ni att arbetsbördan blir rimlig för personalen? 

Följande görs bland annat: 

• Vårdtyngdsmätningar genomförs inom äldreomsorgen.  
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• Arbetar du inom vården och omsorgen har du 35-timmars arbetsvecka som 

heltidsmått. Du har också rätt till heltidstjänst. Sollefteå kommun verkar för att 

alla jobbar heltid och inte väljer deltid. De tjänster Sollefteå kommun rekryterar 

till blir heltider. Sollefteå kommun skapar/verkar även för kombitjänster. 

 

• Sollefteå kommun fortsätter med aktivt och utvecklande arbetsmiljöarbete med 

samverkan/dialog för att alla ska se helheten, känna arbetsglädje och trygghet. 

Fortsatt utveckling av modeller för planerings- och arbetssätt i verksamheterna. 

 

• Det genomförs internutbildningar inom Sollefteå kommun för att höja 

medarbetarnas kompetens. 

 

• Sollefteå kommun har bra handledare och utbildar/vidareutbildar handledare i 

verksamheterna så att bra introduktion genomförs samt att vikarier, praktikanter 

och skolungdomar tas hand om på ett välkomnande och tillfredställande sätt.  

• Sollefteå kommun anställer förskollärare i första hand sedan förskolan blev en 

egen skolform.  Men detta föringar inte det stora behovet och betydelsen av 

barnskötare, då bristen på förskollärare är stor och kommer så att vara inom en 

överskådlig framtid. Vad gäller barnskötare så har Sollefteå kommun just nu ett 

långsiktigt arbete med lärarfacken om det nya avtalet (HÖK -18) som bland annat 

lägger stor vikt vid arbetsmiljö och arbetsbelastning. Avtalet gäller förvisso 

lärarna och barnskötarna tillhör kommunal. Men arbetet med HÖK -18 kommer 

att forma arbetet på förskolorna så att även barnskötare kommer att omfattas av 

eventuellt nya arbetssätt. 

2.) Hur arbetar ni för att kommunen ska uppfattas som en god och attraktiv 

arbetsgivare? 

Följande görs bland annat: 

• Arbetar du inom vården och omsorgen har du 35-timmars arbetsvecka som 

heltidsmått. Du har också rätt till heltidstjänst. Sollefteå kommun verkar för att 

alla jobbar heltid och inte väljer deltid. De tjänster Sollefteå kommun rekryterar 

till blir heltider. Sollefteå kommun skapar/verkar även för kombitjänster.  

 

• Sollefteå kommun fortsätter med aktivt och utvecklande arbetsmiljöarbete med 

samverkan/dialog för att alla ska se helheten, känna arbetsglädje och trygghet. 

Fortsatt utveckling av modeller för planerings- och arbetssätt i verksamheterna. 

 

• Det genomförs internutbildningar inom Sollefteå kommun för att höja 

medarbetarnas kompetens. 
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• Arbetsgivarstrategin 2019 - 2022 i Sollefteå kommun är ett nyckeldokument för 

detta. Den behandlar hur vi tillsammans arbetar mot samma mål - attraktiv 

arbetsgivare, utvecklande arbete, effektiv organisation och god medborgarservice. 

 

• Digitalisering och den digitala transformationen blir allt mer påtaglig och 

någonting som förvaltningsledningen arbetar aktivt med. Olika digitala lösningar 

underlättar och stödjer våra arbetstagare i vardagen. Detta är enbart i 

inledningsskedet och stor utveckling inom detta område som berörallt ifrån 

skolan, vården och omsorgen är att vänta kommande år.  

 

• Budgetarbetet och framtagandet av verksamhetsplanen och målen för 2021 – 

2023 är också i full gång och även där kommer tydligare skrivningar i de politiska 

måldokumentet att göras kring den digitala transformationen. 

 

• Som anställd har du rätt till ett friskvårdsbidrag på 2000 kr/år. Dessa kan du 

använda för alla aktiviteter som står listade på Skatteverkets lista över förmåner 

för friskvård. 

 

• Kostnadsfri åkning i Hallstabergets längdskidspår. 

 

• Personalbad - Alla medarbetare i Sollefteå kommun som vill får fri entré till 

Ramsele badhus och friluftsbad, Näsåkers badhus, Risöns tempererade bad i 

Sollefteå, samt Junsele friluftsbad. 

 

• Sollefteå kommun som arbetsgivare ser positivt på och ger bra förmåner för de 

som vill kompetensutveckla sig. Det beviljas bland annat tjänstledighet, viss 

studielitteratur, resor och viss arbetstid för inläsning. 

 

3.) Hur arbetar ni med att rekrytera tex undersköterskor och barnskötare? 

Följande görs bland annat: 

• Vård- och Omsorgscollege har här en stor betydelse för detta. Att tillsammans öka 

attraktionen till dessa utbildningar.  

 

• Språkarenan tillsammans med arbetssättet KIVO och samarbete mellan Reveljen 

och AME med metodrum är exempel på detta. Allt i syftet att underlätta för 

nyanlända att komma in i vårdyrket. En styrgrupp leder detta arbete.  

 

• Extratjänster är ett viktigt redskap för att underlätta rekrytering, ett viktigt första 

steg för många. Förvaltningen arbetar just nu aktivt för att säkerställa att 

Sollefteå kommun använder sig av extratjänsterna, som gagnar både 

verksamheterna och arbetstagarna. Verksamheterna tar in dessa så att personer 

kan prova på och få en uppfattning om vad arbetet innebär och vilka krav som 
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ställs för att sedan kunna söka utbildning. Politiken har även varit tydliga kring 

frågan om extratjänster, bland annat genom ett beslut i allmänna utskottet 2020-

02-11. 

 

• Sollefteå kommun verkar för yrkesutbildningar, exempelvis för att det ska 

genomföras utbildning till undersköterskor. 

 

• Sollefteå kommun anställer förskollärare i första hand sedan förskolan blev en 

egen skolform.  Men detta föringar inte det stora behovet och betydelsen av 

barnskötare, då bristen på förskollärare är stor och kommer så att vara inom en 

överskådlig framtid. Vad gäller barnskötare så har Sollefteå kommun just nu ett 

långsiktigt arbete med lärarfacken om det nya avtalet (HÖK -18) som bland annat 

lägger stor vikt vid arbetsmiljö och arbetsbelastning. Avtalet gäller förvisso 

lärarna och barnskötarna tillhör kommunal. Men arbetet med HÖK -18 kommer 

att forma arbetet på förskolorna så att även barnskötare kommer att omfattas av 

eventuellt nya arbetssätt. 

• Sollefteå kommun har bra handledare och utbildar/vidareutbildar handledare i 

verksamheterna så att bra introduktion genomförs samt att vikarier, praktikanter 

och skolungdomar tas hand om på ett välkomnande och tillfredställande sätt.  

 

• Arbetsgivarstrategin 2019 - 2022 i Sollefteå kommun är ett nyckeldokument för 

detta. Den behandlar hur vi tillsammans arbetar mot samma mål - attraktiv 

arbetsgivare, utvecklande arbete, effektiv organisation och god medborgarservice. 

 

• Sollefteå kommun som arbetsgivare ser positivt på och ger bra förmåner för de 

som vill kompetensutveckla sig. Det beviljas bland annat tjänstledighet, viss 

studielitteratur, resor och viss arbetstid för inläsning. 

 

• Till sist vill jag poängtera vikten av att alla hjälps åt, både politiken och 

tjänstemän, att sprida det goda ordet kring allt som faktiskt görs i Sollefteå 

kommun, tillsammans bygger vi de positiva spiralerna som skapar både trivsel 

och attraktionskraft för Sollefteå kommun som arbetsgivare.  
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§ 15 Dnr KS 56/2020 

 

Fråga till kommunalrådet, Johan Andersson (C) - 
Landsbygdsmiljonen 

Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

Frågan anses besvarad med det muntliga svar som lämnats. 

 

Ärendebeskrivning 

Åsa Sjödén (S) har ställt en fråga till Johan Andersson (C); 

 

Majoriteten gjorde stor affär i budgeten för 2019 att man satsade en miljon på 

landsbygden och dess utveckling. Hur mycket av den har använts, till vad och vilka 

effekter kan vi se av detta? 

 

Svar; från Johan Andersson (C), Kommunstyrelsens ordförande i Sollefteå   

 

Landsbygdsfrågorna är oerhört viktiga för Sollefteå kommun. Majoriteten som består av 

Centerpartiet, Västra initiativet och Vänsterpartiet ser ett stort värde i att det förs en 

politik som ser till hela Sollefteå kommun och inte enbart till vissa delar. Vi ser att stad 

och land måste gå hand i hand och att samhällsservice i form av bland annat skolor och 

äldreomsorg måste få finnas i hela kommunen om vi ska kunna utvecklas för framtiden. 

Landsbygdsmiljonen är en del i en helhet, en helhet där landsbygdsfrågorna ska vara en 

naturlig del i den kommunala vardagen. Sollefteå kommun ska genomsyras av 

decentralisering och ett landsbygdsperspektiv ska vara helt naturligt så väl vid 

beslutsfattande som vid framtagande av utredningar och konsekvensanalyser. Denna 

landsbygdsmiljon hör ihop med våra övriga satsningar på landsbygden som innebär att vi 

bland annat ska starta upp ett landsbygdsråd och ta fram en plan för 

landsbygdsutveckling som ligger under översiktsplanen med mera.  

Under 2019 har landsbygdsmiljonen legat under ”näringsliv” och den totala budgeten på 

denna aktivitet i bokföringen var 1 130 000 kr. 

Detta beror på att näringsliv slagit ihop denna satsning med det man tidigare avsatt för 

landsbygdspengar och servicepunkter. Totalt har det konterats 426 941, 65 kr på denna 

aktivitet. 

Konteringarna/satsningarna rör bidrag till föreningar, utmärkelsen årets by 2019, bidrag 

till våra servicepunkter/lokala handlare i Kalknäs, Edsele och Resele, utrustning till 

utegym i Junsele efter dialog med Junsele IF, färg till color run, annonskostnader för 

Junsele hemvändarvecka, bidrag till konstföreningen för utställningen dörrar i Sollefteå, 

bidrag till deltagande vid inflyttningsmässa i Belgien, artist vid adventskonsert i Edsele 

kyrka, artist vid julkonsert i Ramsele kyrka. 
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Som ni ser av redovisningen ovan har pengarna använts till attraktionsskapande 

aktiviteter och satsningar i hela Sollefteå kommun, precis i linje med vad vi i majoriteten 

kämpar och arbetar för. Effekterna kan närmast beskrivas just som attraktionsskapande, 

landsbygds- och näringslivsfrämjande åtgärder och satsningar som bidrar till 

kommuninvånarnas trivsel och växtkraft i hela Sollefteå kommun.  

Dessa satsningar bidrar även till allas vår gemensamma vision för Sollefteå kommun 

nämligen att: ”Sollefteå kommun ska utvecklas och förnyas med en välutbildad 

befolkning, god livsmiljö, mångfald i företagande, god omsorg och en välkomnande 

attityd.” 

Anledningen till att inte hela summan användes upp under 2019 var just att 

landsbygdsrådet och landsbygdsutvecklingsplanen inte är på plats ännu och den totalt 

sett pressade ekonomin i kommunen har bidragit till återhållsamhet i samtliga 

verksamheter och budgetposter under 2019.   
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§ 16 Dnr KS 49/2020 

 

Rapportering ej verkställda beslut enligt SoL, LSS  
Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

Rapporteringen noteras och läggs till handlingarna. 

 

Ärendebeskrivning 

 
Verksamhetschefer inom funktionsstöd lämnar rapportering ej verkställda beslut per 2019-12-

31 enligt Lag om stöd och service till vissa funktionshindrade, LSS;  

 

Vid kvartalssammanställningen finns tre gynnande beslut som ej verkställts samt två ej 

tidigare verkställt som avslutats. 

 

Rapportering sker till Inspektionen för Vård och Omsorg, Kommunfullmäktige och 

Kommunrevisionen.  

 

 

Beslutsunderlag  

Tjänstemannayttranden KS 49/2020 -1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Ansvarig handläggare 

Kommunkansli – Cecilia Lydig Ingelsson 
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§ 17 Dnr KS 12/2020 

 

Avsägelse Elisabet Lassen, ord Kommunfullmäktige 
Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

Att bevilja avsägelsen och lämnar den till Länsstyrelsen för ny uppräkning. 

 

Ärendebeskrivning  

Elisabet Lassen (S) har lämnat in avsägelse gällande sin plats som ledamot i 

Kommunfullmäktige.  

Fullmäktige har att hantera avsägelsen.  

 

Beslutsunderlag  

Avsägelse Elisabet Lassen (S), KS 12/2020-1 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Länsstyrelsen Västernorrland 

Kommunkansli – Guniris Jonasson 

Elisabet Lassen 
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§ 18 Dnr KS 12/2020 

 

Avsägelse Paul Höglund, Arvodeskommittén 
Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

Att bevilja avsägelsen. 

 

Ärendebeskrivning  

Paul Höglund (C) har lämnat in avsägelse gällande sin plats som ledamot i 

Arvodeskommittén.  

Fullmäktige har att hantera avsägelsen.  

 

Beslutsunderlag  

Avsägelse Paul Höglund (C), KS 12/2020-2 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Kommunkansli – Guniris Jonasson 

Paul Höglund 
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§ 19 Dnr KS 12/2020 

 

Valärende Jävsnämnden 
Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

Att välja Kristina Girhagen (S) till ny ersättare i Jävsnämnden. 

 

Ärendebeskrivning 

 
Malvina Falk Hamberg (S) har beviljats avsägelse gällande sin plats som ersättare i 

Jävsnämnden.  

Kommunfullmäktige har att välja en ny ersättare. 

 

Förslag till beslut på mötet 

 

Tommy Svensson (S) föreslår att Kristina Girhagen (S) väljs som ersättare i Jävsnämnden. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Kommunkansli – Guniris Jonasson 

Ledamoten 

Jävsnämndens ordförande 

 



    

 
    

Nämnd/styrelse 

Kommunfullmäktige 
 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-02-24 

 

 

 

Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

50 (53) 

§ 20 Dnr KS 12/2020 

 

Valärende Valberedningen 
Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

Att välja Eva Fors (S) till ny ledamot i Valberedningen. 

 

Ärendebeskrivning 
Malvina Falk Hamberg (S) har beviljats avsägelse gällande sin plats som ledamot i 

Valberedningen. 

Kommunfullmäktige har att välja en ny ledamot. 

 

Förslag till beslut på mötet 

Tommy Svensson (S) föreslår att Eva Fors (S) väljs som ledamot i Valberedningen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Kommunkansli – Guniris Jonasson 

Ledamoten 

Valberedningens ordförande 
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§ 21 Dnr KS 12/2020 

 

Valärende Arvodeskommittén 
Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

Att välja Joel Ölund (C) till ledamot i Arvodeskommittén. 

 

Ärendebeskrivning 
Paul Höglund (C) har beviljats avsägelse gällande sin plats som ledamot i Arvodeskommittén.  

Kommunfullmäktige har att välja en ny ledamot. 

 

Förslag till beslut på mötet 

Anton Ångman (C) föreslår att Joel Ölund (C) väljs som ledamot i Arvodeskommittén. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Kommunkansli – Guniris Jonasson 

Ledamoten 

Arvodeskommitténs ordförande 
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§ 22 Dnr KS 12/2020 

 

Valärende Kostnämnden 2020 
Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

Att välja Karin Lidén (C) till ordförande i Kostnämnden 2020, vice ordförande 2021 och 

ordförande 2022. 

 

 

Ärendebeskrivning 

 
Sollefteå kommun har beslutat att sluta avtal om samverkan i gemensam nämnd för 

måltidsverksamhet, Kostnämnden 2020, KF§ 8 2020-02-24. 

Sollefteå kommun ska vara ordförande i nämnden 2020. 

 

Kommunfullmäktige har att välja ordförande i kostnämnden för 2020. 

 

Förslag till beslut på mötet 

Maria Wennberg (C) föreslår att Karin Lidén (C) väljs som ordförande i Kostnämnden 2020, 

vice ordförande 2021 och ordförande 2022. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Kommunkansli – Guniris Jonasson 

Ledamoten 

Region Västernorrland 

Kostnämnden 
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§ 23 Dnr KS 9/2020 

 

Delgivningar 
Beslut 

 

Kommunfullmäktige beslutar 

 

Delgivningarna noteras och läggs till handlingarna. 

 

Ärendebeskrivning 

Följande handlingar har lämnats till fullmäktige för delgivning. 

Delgivningar; 

Jävsnämnden nr 65,66,1,2,3,5 

Förvaltningsrätten i Härnösand – Avslag inhibition gällande KF § 155-264, 166-171 

Förvaltningsrätten i Härnösand – Avslag inhibition gällande KF § 165 

Synpunkt och Kommunfullmäktigepresidiets svar – Statyer i Stadsparken 

Kollektivtrafikmyndigheten Protokoll förbundsdirektionens möte 2019-12-13 

Synpunkt och Kommunfullmäktigepresidiets svar – Utökad belysning vid kraftverket. 

SCB, kommunalekonomisk utjämning utfall 2020 

SCB, utjämning LSS-kostander 2020 

Avtal Sollefteå kommun och Samordningsförbundet 

- Samcoach 

- Eftervård för personer med beroendeproblematik och samsjuklighet 

- Samverkan med klient i centrum, Hälsocentralen/Psykiatrin/Österåsen/Ekonomiskt 

bistånd 

- Språkarenan  

 

Trafikverket beslut om stöd till icke statliga flygplatser, Höga Kusten Airport beviljat 

motverka underskott pga. Flygskatten. 

 

Revisorerna, missiv, sammanfattning och rapport 

        - It-säkerhet   

- Fastighetsförvaltning 

- Uppföljande granskning 2017 

Rapport Kulturberedningen 2020 


